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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-32/2018 
Datum:  22. 5. 2018 

 
 

ZAPISNIK 
32. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 22. 5. 2018, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Kostja Jelinčič, Romana Velišček, Boris 
Rožič, Domen Drufovka 
 
Opravičeno odsoten: Damijan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, 
Mojca Treplak, Saša Pegam – Tarin d.o.o., Mateja Štendler – Medobčinska uprava MONG in Občine Brda, Mitja Skubin, 
Metka Jug – Locus d.o.o., Darko Ličen – Komunala Nova Gorica d. d., Nejc Kumar – RRA SP 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 31. redne seje  
3. Potrditev zapisnika 2. izredne seje  
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
5. Poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda v Občini Brda za leto 2017  
6. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta 

Občine Brda 03  
7. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda – skrajšani postopek  
8. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o rabi javnih površin v občini Brda – druga obravnava  
9. Sprememba pregledne situacije v Odloku o rabi javnih površin v vaškem jedru Šmartno  
10. Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki za 

leto 2018  
11. Ureditev poslovne cone na Dobrovem  
12. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2018 – skrajšani postopek  
13. Obravnava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica – 

prva obravnava 
14. Priznanja Občine Brda za leto 2018   
15. Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport 

Brda  
16. Imenovanje Občinske volilne komisije za obdobje 2018 – 2022  
17. Razširitev Odbora za postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd  
18. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 31. redne seje  
19. Pobude in vprašanja svetnikov 
20. Realizacija sklepov 31. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
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Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 31. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 31. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 31. redne seje.  

 
Ad 3. 

 
Potrditev zapisnika 2. izredne seje  

 
V obravnavo je bil dan zapisnik 2. izredne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 2. izredne seje.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 32. redne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 32. redne seje.   
 

Ad 5.  
 

Poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda v Občini Brda za leto 2017 
 

Poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda za leto 2017 predstavi vodja redarske 
službe Mateja Štendler. 
 
Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda deluje na podlagi Odloka o ustanovitvi Medobčinske 
uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda (Ur. l. RS, št. 21/2012) ter Dogovora o medsebojnih pravicah, 
obveznostih, odgovornostih in drugih razmerjih, ki sta ga podpisala župana obeh občin leta 2013. 
Izvaja se naloge občinskega inšpekcijskega nadzora in nadzor občinskega redarstva, naloge na področju preventive in 
varnosti v cestnem prometu. 
V medobčinski upravi so zaposleni štirje redarji, koordinatorka za administrativne zadeve, vodja redarske službe, ki 
vodi, organizira, koordinira delo občinskih redarjev in je obenem tudi inšpektor za cestno področje, inšpektor za 
komunalne zadeve, ter analitik v svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (dela je opravljal do upokojitve do 
konca aprila).  
Vodja Medobčinske uprave je direktorica občine ustanoviteljice. 
V mesecu novembru je bil zaposlen nov delavec, kateri bo opravljal dela inšpektorja in bo nadomestil inšpektorja, ki se 
bo v letu 2018 upokojil. 
 
Redarska služba 
 
Praviloma se je v Brdih nahajala enkrat tedensko in izvajala obhode v vaseh Kojsko, Biljana, Dobrovo, Neblo, Kozana, 
Cerovo, Šmartno, Hum. En mesec po odprtju krožišča na Dobrovem je svojo redarsko službo izvajala vsak dan.  
 
Redarska služba je izvajala še naslednje akcije:  

• zaščita otrok v prometu: OŠ Alojza Gradnika Dobrovo in podružnica Kojsko, 

• parkiranje na prostorih za invalide,  

• kontrola mirujočega prometa – opozarjanje – spremenjen prometni režim Dobrovo, Kojsko, Šmartno 
(avtobusi) 

• zapuščena vozila (3) 

• kontrola nad spuščenimi psi  

• opozarjanje kmetov glede čistoče vozišča 

• kontroliranje odlaganja smeti  - pomoč inšpektorjem  
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• obveščanje inšpektorjev o deponijah odpadkov in zapažanjih na/ob cesti (poškodovana cesta, žive meje, 
predmeti v varovanjem pasu, obcestni kanali…), 

• sodelovanje pri prireditvah (odprtje krožišča Dobrovo, Martinovo) 

• skupna akcija s Policijo v aprilu  
 
Preventiva in varnost v prometu  
 
Redarska služba je v sklopu preventive in varnosti v prometu zagotovila triopane, s katerimi se opozarja na prisotnost 
šolarjev pred šolo. 
 
Inšpekcijska služba 
 
Inšpekcijska služba medobčinske uprave je izvajala nadzor nad:  

• odpadnimi vodami in kanalizacijo 

• vodovodi 

• zbiranjem in ločevanjem odpadkov (odlaganje čez vikend in v popoldanskih urah) 

• odvajanjem turističnih taks 

• oglaševanjem  

• posegi v občinske ceste in varnostni pas (2) 

• postavitvijo in vzdrževanjem prometne signalizacije in opreme na cestah 

• Informiranjem občanov  (reševanje brez uvedbe postopka) 
 
Silvan Peršolja omeni, da da je iz poročila razvidno, da je inšpekcijska služba obravnavala 66 prijav, to je približno ena 
na teden. To ni veliko.  
 
Mateja Štendler pojasni, da gre za različne prijave, katere še ne pomenijo sprožitve postopka. Za vsako prijavo, ki jo 
dobijo najprej preverijo, ali se jo da lahko rešiti na tudi kakšen drugačen način in nato gre v reševanje.  
 
Goran Simčič opozori na to, da je bila že večkrat izpostavljena prometna problematika pri bencinskem servisu v 
Vipolžah. Vedno je bil dan odgovor, da redarska služba svoje delo opravlja le v rednem delovnem času do 16h  in da v 
popoldanskem delovnem času na terenu niso prisotni. Ponovno apelira, da se urnik izvajanja redarske službe podaljša 
tudi v popoldanski čas in da redarji ne izrekajo samo opozoril ampak, če je možno, tudi globe.   
 
Mateja Štendler pojasni, da so redarji ob sredah, ko je njihov urnik nekoliko daljši, prisotni na terenu tudi v 
popoldanskem času. Bili so prisotni tudi na prej omenjeni lokaciji v Vipolžah. Zaenkrat  ni opazila, da bi redarji izdali 
kakšno kazen glede parkiranja v Vipolžah. Glede na navedeno pove, da bo na podlagi trenutnih zmožnosti uredila 
popoldansko kontrolo.  
Kar se tiče dogovarjanja glede urnikov redarjev potekajo razgovori na občinski ravni.  
 
Župan Franc Mužič se strinja, da je nujno potrebna zagotovitev redarske službe skozi ves dan in tudi ob vikendih. 
Lahko zagotovi, da bodo s predstavniki obeh občin nadaljevali z razgovori in našli način, da se to čim prej uredi.  
 

Ad 6. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta Občine 
Brda 03 
 
Predlog odloka predstavita Mitja Skubin, občinski urbanist in Metka Jug iz podjetja Locus d.o.o..   
 
Občinski prostorski načrt občine Brda je stopil v veljavo aprila 2011 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 9/11), v letu 
2017 je bil sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta občine Brda (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 44/17) (SD OPN Brda 01). V postopku priprave SD OPN Brda 01 je prišlo do napake pri izrisu 
stavbnega zemljišča na parceli št. 789 in 791, k. o. Vipolže, ki jo občina odpravlja s tem postopkom. 
Na podlagi pobude kvs265 za spremembo namenske rabe prostora je bila v dopolnjenem osnutku SD OPN Brda 01, ki 
je bil javno razgrnjen, na omenjenih parcelah predlagana sprememba kmetijskega zemljišča v stavbno zemljišče. 
Sprememba je bila vključena tudi v predlog SD OPN Brda 01, na katerega so nosilci urejanja prostora podali druga 
mnenja. 
Na predlagano spremembo (kvs265) je podalo pripombo le Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, 
Direktorat za kmetijstvo (MKGP)(št. 350-17/2008/51, dne 14.3.2017) in sicer, da je treba poseg racionalizirati – na jugu 
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samo do ceste. Občina je vsebino SD OPN Brda 01 z MKGP uskladila in zato k aktu pridobila pozitivno drugo mnenje 
(št. št. 350-17/2008/56, dne 28.6.2017).  
Pri izrisu namenske rabe prostora v usklajenem predlogu SD OPN Brda 01, ki je bil tudi sprejet na 25. redni seji dne 
12.9.2017 in objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin (št. 44/17) pa je prišlo do napake - poseg kvs265 je bil na 
južni strani v celoti izvzet iz SD OPN Brda 01 in ne samo v obsegu, kot je bilo usklajeno z MKGP. 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta Občine Brda 03 sta obravnavali tudi 
Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor, ki sta soglasno sprejeli sklep, da je odlok primeren za 
obravnavo in sprejem na občinskem svetu.  
 
Boris Rožič poda opozorilo, da si predlagatelj spremembe lasti javno pot z urejenim dvoriščem.  
 
Mitja Skubin pojasni, da javna pot ni predmet predloga spremembe.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 03 občinskega prostorskega načrta 
Občine Brda.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Silvana Peršoljo zanima v kakšni fazi so ostali postopki predlogov sprememb in dopolnitev OPN Občine Brda.  
 
Mitja Skubin pojasni, da je bilo oddanih 80 pobud. Za izvedbo analize pobud je bilo izbrano podjetje Locus d.o.o., ki naj 
bi v roku 45 dni od podpisa pogodbe te pobude analiziralo. To je osnova za nadaljevanje postopka in pridobivanje 
soglasij s strani nosilcev urejanja prostora.  
 

Ad 7. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda – skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavita Saša Pegam iz podjetja Tarin d.o.o. in Tina Novak Samec, direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
Veljavni Odlok o turistični taksi (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 4/15) je bil sprejet dne 29. 1. 2015 ter se je začel 
uporabljati z dnem 1. 3. 2015.  
 
Osnutek novega Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda (v nadaljnjem besedilu: odlok), ki ga predlagatelj 
posreduje v obravnavo in sprejem sledi spremembi zakonodaje obravnavanega področja, saj je dne 15. 3. 2018 začel 
veljati novi Zakon o spodbujanju razvoja turizma (ZSRT-1; Uradni list RS, št. 13/18), ki v prvem odstavku 50. člena 
določa, da morajo občine uskladiti splošne akte, s katerimi določajo turistično takso, s tem zakonom, najkasneje v treh 
mesecih po uveljavitvi zakona. 
V pripravo novih odlokov o turistični taksi se je vključila tudi Skupnost občin Slovenije, ki je v zvezi s pripravo predpisa 
občine intenzivno informirala in organizirala tudi delovno srečanje na to temo, na katerem so bili prisotni tudi 
pripravljavci zakona iz Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo. Pripravljene so bile tudi določene pisne 
usmeritve in vzorec osnutka odloka, ki nam je bil v pomoč pri pripravi. 
Cilj odloka je na novo, v skladu z veljavnim ZSRT-1, urediti področje, ki se nanaša na zavezance za plačilo, oprostitve ter 
višino turistične in promocijske takse, postopke pobiranja in odvajanja turistične in promocijske takse ter način 
vodenja evidence turistične in promocijske takse. Pomembna novost je namreč, da ZSRT-1 opredeljuje drugačen nabor 
oprostitev oziroma delnega plačila turistične takse kot je slednjega opredeljeval do sedaj veljavni zakon. 
 
Odlok celovito ureja področje turistične in promocijske takse in velja na turističnem območju, ki geografsko zaokrožuje 
Občino Brda.  
 
Sama vsebina odloka je naslednja: 
V prvem poglavju odloka je opredeljen predmet odloka, torej, kaj se z navedenim odlokom ureja, na kašen način in 
pod kakšnimi pogoji. Opredeljeno je turistično območje Občine Brda, na katerem se odlok uporablja, ter opredeljeno 
je tudi, kdo v občinski upravi je pristojen za izvajanje tega odloka.  
V drugem poglavju odloka so definirani zavezanci za plačilo turistične in promocijske takse ter natančno določena 
višina turistične takse za območje Občine Brda. Posledično določilo opredeli tudi višino promocijske takse in skupno 
vsoto obeh taks, ki ju mora nastanitveni obrat zaračunati gostu, tako v primeru polne kot tudi delne oprostitve 
turistične takse.  
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ZSRT-1 namreč opredeljuje, da lahko občine določijo turistično takso v znesku do 2,50 eura. K temu se obračuna 
promocijska taksa, ki znaša 25 odstotkov zneska obračunane turistične takse. Najvišji skupni znesek obeh taks po 
zakonu bi tako lahko znašal 3,125 eura. 
Tretje poglavje odloka določa način plačevanja turistične in promocijske takse. 
Četrto poglavje odloka opredeljuje, kdo mora voditi evidenco o turistični taksi, kakšne podatke vse vsebuje evidenca 
turistične takse, čas hranjenja evidenc ter na kakšen način se lahko hranijo evidence.    
Peto poglavje odloka vsebuje določbe, ki se nanašajo na nadzor nad izvajanjem odloka ter vsebuje tudi kazenske 
določbe.  
Šesto poglavje odloka se nanaša na prehodne in končne določbe. Določa prenehanje veljavnosti starega Odloka o 
turistični taksi v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 4/2015) ter določa tudi dan uveljavitve nove 
turistične takse.  
 
Do 31. 12. 2018 se bo namreč zaračunavala turistična taksa za prenočevanje, kot jo opredeljuje Odlok o turistični taksi 
v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 4/2015), od 1. 1. 2019 dalje pa se za višino turistične takse uporablja 
določila tega odloka. Navedeno določilo sledi dejstvu, da so turistični paketi v večini že pripravljeni in prodani vnaprej, 
zato se predlaga, da se odlok začne uporabljati s 1. 1. 2019, tako kot to velja tudi za promocijsko takso – do konca leta 
se obračunava sedaj veljavno turistično takso. 
 
Odlok, ki se ga predlaga v sprejem, bo omogočal pobiranje turistične takse v višini, ki so jo določili za območje Občine 
Brda, pobrana turistična taksa pa bo en od namenskih virov za financiranje spodbujanja razvoja turizma na ravni 
turističnega območja občine. Predmetni predpis bo imel za proračun občine pozitivne finančne posledice. Zbrala se 
bodo sredstva za načrtovanje, organiziranje in izvajanje spodbujanja razvoja turizma na ravni turističnega območja, ki 
je v pristojnosti občin. 
 
Predlog Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija in 
soglasno sprejela sklep, da predlog odloka v predlagani obliki ni primeren za sprejem po skrajšanem postopku, saj ima 
predlog odloka preveč napak in jih je potrebno najprej uskladiti.  
 
Predsedujoči predlaga, da se predlog odloka potrdi v prvem branju in da se pripombe do naslednje seje uskladi s 
Statutarno pravno komisijo ter odlok pripravi za drugo branje.  
 
Lilijana Kastelic opozori na kazenske določbe. Te določa zakon, v katerem je navedeno, da se lahko posebej določijo 
kazenske določbe, razen, če jih zakon ali uredba ne sankcionira. Višina kazni je drugačna, kot je določena v zakonu. 
Inšpektorji lahko določijo najnižjo kazen. Potrebno je preveriti, ali je prav, da so kazenske določbe določene v odloku, 
četudi so določene že v samem zakonu.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Brda v prvi obravnavi s 
popravki.  

2.  Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 8.   

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o rabi javnih površin v občini Brda – druga obravnava 
 
Obrazložitev podata Saša Pegam iz podjetja Tarin d.o.o. in Tina Novak Samec, direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
Občinski svet Občine Brda je v prvem branju sprejel Odlok o rabi javnih površin v občini Brda (v nadaljnjem besedilu: 
odlok). 
 
Občinski svet na samo besedilo odloka ni imel pripomb, tako da se le-to ne spreminja. 
 
V skladu z razpravo, opravljeno v prvi obravnavi odloka, pa se spreminja skica vrisanih stojnic na Dobrovem, in sicer 
tako, da se poleg lokacije za stojnice pri osnovni šoli, predvidi tudi lokacijo za stojnice pred starim Zdravstvenim 
domom, ki pa bo aktualna začasno, dokler ne pride do odkupa ali najema prostorov v Zdravstvenem domu in s tem 
pričetka druge dejavnosti na tem prostoru. 
 
Nadalje se v skladu z razpravo spreminja tudi predlog Cenika za uporabo tržnih površin in storitev.  
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Predlog Odloka o rabi javnih površin v občini Brda v drugi obravnavi sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in 
Komisija za okolje in prostor ter soglasno sprejeli sklep, da je odlok primeren za obravnavo in sprejem na občinskem 
svetu.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o rabi javnih površin v občini Brda.  
2.  Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 9. 

 
Sprememba pregledne situacije v Odloku o rabi javnih površin v vaškem jedru Šmartno 
 
Obrazložitev poda Tina Novak Samec, direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
Občinski svet Občine Brda je v letu 2016 sprejel Odlok o rabi javnih površin v vaškem jadru Šmartno (v nadaljnjem 
besedilu: odlok), ki je uredil področje rabe javnih površin Šmartnega. 
 
V skladu s prvim odstavkom 2. člena odloka so javne površine skladno s pregledno situacijo št. Š-2012 razdeljene v:   

▪ območje postavitve stalnih stojnic (na pregledni situaciji št. Š-2012 označeno z rdečo barvo), 
▪ območje gostinskega vrta, ki je prostorsko povezan z gostinskim obratom (na pregledni situaciji št. Š-2012 

označeno z zeleno barvo), 
▪ območje gostinskega vrta, ki prostorsko ni povezan z gostinskim obratom (na pregledni situaciji št. Š-2012 

označeno z oranžno barvo), 
▪ območje razgledne terase (na pregledni situaciji št. Š-2012 označena z vijolično barvo). 

 
Občinskemu svetu se predlaga v sprejem novo pregledno situacijo, ki se spreminja v delu postavitve stalnih stojnic, ki 
bodo po novem postavljene v ravni liniji in ne več polkrožno, kot je bila to praksa do sedaj. 
 
Samo besedilo odloka se ne spreminja. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme novo pregledno situacijo št. Š-2012 k Odloku o rabi javnih površin v vaškem 
jedru Šmartno, ki se spreminja v delu postavitve stalnih stojnic, ki bodo po novem postavljene v ravni liniji in ne 
več polkrožno, kot je bila to praksa do sedaj. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 10. 

 
Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 
2018  
 
Elaborat predstavi Darko Ličen, direktor podjetja Komunala Nova Gorica d. d..  
 
Skladno s 5. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja (uredba MEDO; Uradni list RS, št. 87/2012 z dne 16. 11. 2012), predlaga Komunala Nova Gorica, kot 
izvajalec gospodarske javne službe zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov v Občini Brda, nove cene izvajanja 
storitev gospodarske javne službe za: 

- Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 

- Obdelavo določenih vrst komunalnih odpadkov in  

- Odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 

Komunala Nova Gorica je dne 20. 4. 2018 Občini Brda in ostalim petim občinam predložila Elaborat o oblikovanju cen 
storitev GJS s področja ravnanja s komunalnimi odpadki na področju občin Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, 
MONG, Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko. S predloženim Elaboratom predlaga, da se gospodinjstvom in 
»pavšalistom« (male pravne osebe) zaračunajo nove cene ravnanja z odpadki za kg zbranih, obdelanih in odloženih 
odpadkov.  
 

https://www.uradni-list.si/1/index?edition=201287#!/Uradni-list-RS-st-87-2012-z-dne-16-11-2012
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Elaborat je pripravljen na podlagi obračunskega obdobja leta 2016 in predračunskega obdobja za leto 2018 (obdobje 
od 1. 7. 2018 do 30. 6. 2019) in predvideva enotno ceno za področje vseh šest občin, kjer izvajalec GJS izvaja storitev. 
 
Povečanje količin zbranih odpadkov 
Iz letnega poročila za leto 2016 je razvidno, da se je v letu 2016 povečala količina zbranih komunalnih odpadkov v 
okviru izvajanja GJS glede na leto 2015 in sicer iz 18.264.176 kg v letu 2015 na 18.898.606 kg v letu 2016. Količina 
bioloških odpadkov pa se je iz 1.824.358 kg v letu 2015 povečala na 2.033.080 kg v letu 2016. Za predračunsko 
obdobje leta 2018 tako načrtujemo 18.750.000 kg zbranih komunalnih odpadkov in 2.400.000 kg zbranih bioloških 
odpadkov. Tako se spreminja tudi načrtovana količina zbranih komunalnih odpadkov na osebo na mesec in sicer iz 
sedaj obračunanih  18,09 kg, na 19,41 kg na osebo mesečno.  Načrtovana povprečna količina zbranih bioloških 
odpadkov pa se povečuje iz 2,66 kg na osebo na mesec, na 3,29 kg na osebo mesečno. 
 
Novo vozilo za kuhinjske biološke odpadke in stiskalnica odpadkov za ločene frakcije 
Ker je tržna cena obdelave kuhinjskih bioloških odpadkov precej nižja od cene za obdelavo mešanih komunalnih 
odpadkov, smo se na Komunali odločili nabaviti novo vozilo za zbiranje kuhinjskih bioloških odpadkov z ekipo, kar, 
zaradi nižjih stroškov obdelave kuhinjskih bioloških odpadkov, ne bo bistveno povišalo stroškov izvajanja storitev GJS, 
bo pa pomembno povišalo odstotek ločeno zbranih kuhinjskih bioloških odpadkov v primerjavi z mešanimi 
komunalnimi odpadki, kar je cilj, ki ga moramo zasledovati skladno z Operativnim programom ravnanja s komunalnimi 
odpadki (marec 2013). Ker je stiskalnica odpadkov za ločene frakcije na lokaciji CERO Stara Gora iztrošena, smo na 
Komunali podpisali tudi pogodbo z dobaviteljem delno rabljene stiskalnice za dobavo in montažo v maju 2018. Ti 
stroški oz. amortizacija opisane opreme so že upoštevani v priloženem elaboratu.  
 
Pričakovana višja cena za obdelavo in odlaganje mešanih komunalnih odpadkov 
Ker v družbi CEROZ d.o.o. iz Hrastnika, ki že dve leti obdeluje in odlaga naše mešane komunalne odpadke (MKO), že 
dalj časa napovedujejo dvig cene izvajanja njihove storitve, smo v elaboratu za drugo polovico leta 2018 vkalkulirali 
dvig cene za 9 € na tono. Kljub temu dvigu bo cena izvajanja storitve obdelave in odlaganja MKO še vedno najnižja v 
Sloveniji. Občine lastnice CEROZ-a so novo višjo ceno že sprejele s 1.4.2018. Čeprav je bil marca 2018 že podpisan 
Sporazum o sodelovanju pri izvajanju GJS obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov na Uničnem med občinami 
lastnicami in občinami ne lastnicami CEROZ-a, naše občine koncesije za obdelavo in odlaganje MKO še niso podelile, 
zato smo to povišanje upoštevali v tem elaboratu. 
Kljub vsem navedenim povišanim stroškom in povečani količini zbranih odpadkov, izvajalec GJS predlaga, da se cena 
na uporabnika za obdobje od 1.7.2018  do 30.6.2019 zniža za 1,48 odstotka in sicer na območju vseh šestih občin.  
 
Konec dobropisa za vračilo preveč zaračunane okoljske dajatve iz preteklosti 
Opozoriti je potrebno, da se konec julija 2018 izteče obdobje, v katerem je Komunala svojim uporabnikom na računih 
izstavljala dobropis za vračilo preveč zaračunane okoljske dajatve iz preteklosti in sicer v višini 0,3 € na osebo na 
mesec. Za mesec julij 2018 bodo ta dobropis še zadnjič izstavili in sicer na računu za obdobje julij-avgust 2018.  
Predlog spremembe cene pomeni znižanje cene za 1,48 %, oz. nominalno 0,08 €/osebo/mesec (brez DDV) oz.  0,09 € z 
DDV. 
 
Edbina Erzetiča zanima, kakšen je prihodek od prodaje recikliranih materialov.   
 
Darko Ličen pojasni, da je to razvidno elaborata (tabela 2 na str. 15): Stroški izvajanja storitev javne službe. Prihodki od 
prodaje odpadnih surovin so znašali cca 120.000 EUR, od zavarovalnin cca 35.000, prihodki od zbiranja bioloških 
odpadkov pa nekaj manj kot 4.000 EUR (tabela 4, str. 16).  
 
Kostja Jelinčič sprašuje, ali je normalno, da se nabira vedno več smeti in da se s tem povečuje kilaža.  
 
Darko Ličen pojasni, da se ne toliko povečujejo količine mešanih komunalnih odpadkov ampak količine ločenih frakcij. 
 
Kontejner ima tudi določen volumen in ko se napolni znaša določeno število kilogramov. Odpadke tehtajo na vagi.  
 
Kostja Jelinčič meni, da bi moralo podjetje bolj skrbeti za kontejnerje. Na več lokacijah so neurejeni in polomljeni.  
 
Silvana Peršolja zanima že večkrat postavljeno vprašanje, ali je rešeno pranje kontejnerjev.  
Prav tako izpostavi dejstvo, da se ob praznikih in raznih dogodkih kontejnerji veliko hitreje polnijo s strani gostincev, 
vinarjev in trgovcev. Zanima ga, ali ima podjetje za gospodarske subjekte ločeno evidenco, ali se količina odpadkov 
povečuje na račun gospodarske dejavnosti ter od katere kvote dalje je pravna oseba zavezanec, da ima za izvajanje 
lastne dejavnosti kontejner in plačuje odvoz komunalnih odpadkov.    
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Darko Ličen pojasni, da podjetje izvaja pranje kontejnerjev v skladu z odlokom 2-krat letno.  
 
Goran Simčič poda repliko, da kljub večkratnemu posredovanju kontejnerji v Vipolžah, kamor sam odlaga odpadke, že 
več let niso bili oprani.  
 
Darko Ličen lahko zagotovi, saj sam nad tem opravlja tudi kontrolo, da podjetje 2-krat letno pošlje ekipo na celi relaciji, 
na lokacije, kjer se kontejnerji ne čistijo redno. Vsekakor pa ne more vedeti za posamezna kontejnerska mesta, zato bo 
tudi preveril stanje in podal odgovor.  
 
Kar se tiče vprašanja glede pravnih oseb, ki opravljajo gospodarsko dejavnost pove, de je nekaj pravnih oseb 
pavšalistov, ki so zajeti glede na kvadraturo poslovnih prostorov. Z vsemi ostalimi pravnimi osebami ima podjetje 
sklenjeno pogodbo. Imeti morajo svoje kontejnerje in prav tako posebej plačujejo odvoz komunalnih odpadkov.    
 
Teja Jelina sprašuje, ali se pravna oseba ob odprtju gospodarske dejavnosti sama javi podjetju, ali jo podjetje samo 
najde.  
 
Darko Ličen pojasni, da se mora pravna oseba po veljavnem odloku javiti sama. Prav tako velja za gospodinjstva, ki so 
podjetju sami dolžni sporočiti podatke. Sicer pa letno ažurirajo vse potrebne evidence.  
 
Gorana Simčiča zanima, kakšen je prihodek iz tržne dejavnosti? Kako je razvidno, kakšen je prihodek iz javne službe in 
kakšen iz tržne dejavnosti?  
 
Darko Ličen pojasni, da je to razvidno iz letnega poročila oz. po izdanih računih.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda potrjuje z Elaboratom o oblikovanju cene gospodarskih javnih služb ravnanja z 
odpadki predlagane cene, ki jih je predlagal izvajalec javnih služb Komunala Nova Gorica d. d. z dne 18. 4. 2018. 

        Cene storitev gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki (brez DDV) so: 
 
        1.1. Cena javne infrastrukture zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,0227 €/kg. 

        1.2. Cena storitve zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,1477 €/kg. 

        2.1. Cena javne infrastrukture zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,0221 €/kg. 

        2.2. Cena storitve zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,1460 €/kg. 

        3.1. Cena javne infrastrukture obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,0402 €/kg. 

        3.2. Cena storitve obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,0322 €/kg. 

        4.1. Cena javne infrastrukture odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,0333 €/kg. 

        4.2. Cena storitve odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,0351 €/kg. 

2. Ta sklep začne veljati takoj, uporabljati pa se začne s 1. 7. 2018. 

 
Ad 11. 

 
Ureditev poslovne cone na Dobrovem 

 
Dokument identifikacije investicijskega projekta Ureditev poslovne cone na Dobrovem predstavi Nejc Kumar iz 
Regijske razvojne agencije Severne Primorske.  
 
Dokument identifikacije investicijskega projekta »Ureditev poslovne cone na Dobrovem« obravnava investicijo v 
izgradnjo ustrezne komunalne infrastrukture in dostopnih cest znotraj poslovne cone na Dobrovem z namenom 
zagotovitve ustreznih pogojev mikro, malim in srednje velikim podjetjem za opravljanje svojih poslovnih dejavnosti. S 
tem bodo zagotovljeni pogoji za ustvarjanje novih delovnih mest in povečanje dodane vrednosti mikro, malih in 
srednje velikih podjetij. Z izvedbo projekta se bo v poslovni coni povečala ponudba ustrezno komunalno opremljenih 
in prometno dostopnih zemljišč za opravljanje poslovnih dejavnosti. Dokument identifikacije investicijskega projekta 
»Ureditev poslovne cone na Dobrovem« obravnava izgradnjo komunalne infrastrukture in prometnega omrežja 
znotraj poslovne cone na Dobrovem, ki obsega 26.801 m2, od tega znašajo površine namenjene poslovnim 
dejavnostim (zazidljive površine) 25.823 m2, 978 m2 pa predstavljajo druge urejene zelene površine. V občinskem 
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prostorskem načrtu Občine Brda je obravnavano območje poslovne cone na Dobrovem, opredeljeno kot enota 
urejanja prostora EUP DOB-01 in je prikazano na sliki št. 2. Po podrobnejši namenski rabi prostora je enota namenjena 
gospodarski coni mešani s stanovanji (IGm). 
 
V okviru komunalne ureditve poslovne cone na Dobrovem bo urejena kanalizacija komunalnih fekalnih in meteornih 
voda, vodovodno in hidrantno omrežje, srednje in nizkonapetostno električno omrežje, omrežje javne razsvetljave, 
telekomunikacijsko omrežje in prometno omrežje (dostopne ceste znotraj poslovne cone). Novozgrajena komunalna 
infrastruktura v poslovni coni na Dobrovem bo omogočila razvoj obstoječih in novih poslovnih dejavnosti. 
 
Vrednost investicijskega projekta je ocenjena po tekočih cenah na 855.385,78 EUR brez DDV oziroma 1.043.570,65 
EUR z DDV. Dejanski izdatki za izvedbo investicijskega projekta brez upoštevanja obračunanega DDV po 76.a členu 
ZDDV-1 znašajo 980.872,05 EUR. Upravičeni stroški po tekočih cenah znašajo 854.385,78 EUR. V DIIP-u je predvideno 
financiranje investicijskega projekta iz lastnih virov Občine Brda v višini 189.184,87 EUR in iz nepovratnih sredstev iz 
Dogovora za razvoj regij v višini 854.385,78 EUR (od tega 70% sofinanciranje upravičenih stroškov investicijskega 
projekta iz Evropskega sklada za regionalni razvoj (MGRT - ESRR - namenska sredstva EU) in 30% sofinanciranje 
upravičenih stroškov investicijskega projekta iz proračuna Republike Slovenije (MGRT – namenska sredstva SLO)).  
Predviden časovni načrt izvedbe projekta je od maja 2018 (sklep o potrditvi DIIP) do novembra 2020, ko je predvidena 
pridobitev uporabnega dovoljenja. Predaja izvedenih del namenu (v uporabo) je predvidena decembra 2020. Zaključek 
vseh aktivnosti in finančni zaključek projekta je predviden od januarja do marca 2021. 
 
Projekt Ureditve poslovne cone na Dobrovem je obravnavala tudi Komisija za gospodarstvo. Predstavnik komisije 
Goran Simčič pove, da je komisija k projektu podala pozitivno mnenje.  
 
Člani komisije so se seznanili z namero občine in udeleženih partnerjev Vinske kleti Goriška Brda z. o. o. in Patriks 
d.o.o. o vlaganjih v industrijsko cono pri Agrariji. Seznanili so se z možnostjo pridobitve nepovratnih sredstev v višini 
cca 0,8 mio EUR za ureditev infrastrukture v poslovni coni Agrarija.   
  
Ker gre za vlaganje v zemljišča, ki niso last občine so se tehtale različne možnosti zaščite sredstev s strani občine.  
Člani komisije so se soglasno strinjali, da se komunalna infrastruktura lastniško prenese iz Vinske kleti Goriška Brda z. 
o. o. na Občino Brda.  
  
Nadalje se je razpravljalo še o možnosti ureditve dela poslovne cone na Humu, kjer je lastnik zemljišč prav tako Vinska 
klet Goriška Brda z. o. o..  
  
Silvan Peršolja kot predsednik Komisije za gospodarstvo se zahvali vsem, ki so že pristopili k temu projektu. V tem času 
se je že uredila struga reke Reke. Problem tega območja je njegova poplavnost, ki se že tako rešuje na sami reki, drugi 
del pa je dvig nivoja ceste, ki bo hkrati služil kot protipoplavna zaščita. Po vsej tej ureditvi se bo lahko pričelo s 
postopkom pridobitve gradbenega dovoljenja. Na komisiji je bil podan tudi predlog, da se izdela cenitve zemljišč, ki so 
predmet ureditve poslovne cone. V času, ko se bo urejala komunalna infrastruktura je potrebno zagotoviti 
nadomestne prostore, ker se bodo na obstoječem mestu Agrarije izvajala gradbena dela.  
 
Vedeti je potrebno, da sta na tem območju dva poslovna subjekta (Vinska klet Goriška Brda in Patriks). Poudari, da 
bodo vhodi v poslovno cono narejeni tako, kot jih predlaga stroka oz. dopušča zakonodaja. Potrudili se bodo, da bi 
postopki tekli čim hitreje, saj Brda nujno potrebujejo prodajno storitveno cono in nova delovna mesta.  
 
Karlo Passoni pove, da je bilo omenjeno, da se investicija lahko izpelje in je veljavna v kolikor so interesenti. Ali 
interesenti so? 
 
Goran Simčič kot predstavnik Komisije za gospodarstvo pojasni, da interes je.  
 
Nejc Kumar še doda, da bodo v cono lahko vstopila mikro, mala in srednje velika podjetja.  
 
Teja Jelina pove, da so govorice o poslovni coni na Humu tudi že prišle do ljudi. Predlaga, da se o tem seznani krajane 
na tem območju.  
 
Anita Manfreda pojasni, da se trenutno dela izključno samo na poslovni coni Agrarija, zaradi tega, ker je občina po 
Dogovoru o razvoju regij dobila nekaj čez 2 mio EUR. Cca 1,1 mio EUR bi namenili za ureditev poslovne cone na 
Dobrovem, preostanek sredstev pa za ureditev kolesarskih poti, v kolikor jih bo občina za ta namen lahko porabila.  
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Najprej je potrebno prijaviti projekt ureditve poslovne cone na Dobrovem za pridobitev teh sredstev. V kolikor bo 
občina pri tem uspešna se bo najverjetneje v letu 2019 delalo tudi na projektu poslovne cone na Humu in seveda 
obveščalo vse vpletene.  

 
Ad 12. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2018 – skrajšani postopek  
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna niso bila znana ter zahtevajo spremembe in 
uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. Prihodki se 
povečujejo za 0,9 %, odhodki pa za 5,2 %. 
 
Razlogi za pripravo rebalansa proračuna: 

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2017 in prejšnjih let v 
skupni višini 228.732 Eur; 

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na dobitke od iger na srečo: Občina je v mesecu februarju 
nepričakovano prejela sredstva iz tega naslova v višini 14.137 Eur; 

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na promet nepremičnin od pravnih in fizičnih oseb, glede na realizacijo 
do meseca aprila; 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova podeljenih koncesij oz. uskladitev zneska koncesije s Petrolom; 

• Povečanje prihodkov iz naslova prodaje nepremičnin v znesku 23.331 Eur, glede na povpraševanje 
zainteresiranih posameznikov; 

• Povečanje prihodkov iz državnega proračuna (ZFO) v obliki nepovratnih sredstev v znesku 5.577 Eur; 

• Povečanje prihodkov – povratnih sredstev v obliki dolgoročne zadolžitve (ZFO) pri državi v znesku 56.880 Eur; 

• Povečanje postavke Plače delavcev občinske uprave: Postavka se v največji meri povečuje zaradi planirane 
zaposlitve dodatnega vzdrževalca, ki je glede na stalno večanje potreb po vzdrževanju javnih površin, 
objektov, pomoči pri organizaciji prireditev, itd., nujno potrebna, in zaradi zaposlitve pripravnika v oddelku za 
splošne zadeve. Postavka se po posameznih kontih povečuje tudi prilagojeno spremembam zakonodaje in 
postopni odpravi varčevalnih ukrepov s strani Vlade; 

• Povečanje postavke Dejavnost gasilskih društev in Investicije in investicijsko vzdrževanje gasilskih domov in 
opreme v skupnem znesku 24.100 Eur: Sredstva so namenjena delovanju Prostovoljnega gasilskega društva 
Dobrovo in so višja glede na dejanske stroške delovanja društva, vzdrževanja opreme ter za pripravo 
prireditve in slavnostne seje ob 70-obletnici PGD Dobrovo; poleg tega v lanskem letu so ostala neporabljena 
namenska sredstva požarnega sklada (se lahko porabijo za gasilsko področje za nabavo opreme, ...), zato smo 
jih prenesli v leto 2018; 

• Povečanje postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje cest v znesku 122.267 Eur: Povečanje obsega 
obnove cest in se nanaša na: nov projekt obnove prometnih površin v naseljih Breg, Kožbana, Peternel, 
sofinanciranje ureditve glavne prometnice na območju Agrarije na Dobrovem ter razširitev vozišča na lokalni 
cesti v Višnjeviku; 

• Nova postavka Poslovna cona Agrarija Dobrovo v znesku 35.020 Eur: Planirali smo izgradnjo ustrezne 
komunalne infrastrukture in dostopnih cest znotraj poslovne cone na Dobrovem z namenom zagotovitve 
ustreznih pogojev mikro, malim in srednje velikim podjetjem za opravljanje svojih poslovnih dejavnosti; 

• Povečanje postavke nakup stavbnih zemljišč v znesku 23.694 Eur: povečujejo se sredstva za nakup stavbnega 
zemljišča pri vrtcu v Kojskem; 

• Zmanjšanje oz. uskladitev sredstev postavke Mladinski center Štaloni na Dobrovem: prenos del investicije v 
naslednje leto ter ločitev neupravičenih stroškov na postavko Mladinski center Štaloni na Dobrovem (nakup, 
projekti, oprema); 

• Odprtje nova postavke pri plačilu razlike med ceno programov in plačil staršev: občina mora ločeno voditi 
podatke o obsegu sredstev odobrenih teh dodatnih ugodnosti oz. olajšav, v skladu s 26. členom Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o vrtcih od 1. januarja 2018 dalje. Ločeno vodenje podatkov o obsegu 
sredstev odobrenih dodatnih ugodnosti mora vsaka občina zagotoviti na posebni proračunski postavki. 
Planirali smo 15.000 Eur; 

• Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo oz. predvidene stroške. 
 
Silvan Peršolja je nekaj sej nazaj podal pobudo, da se uredi in pobarva kamen in oznake na vrhu spomenika v 
Gonjačah. Zanima ga, ali so sedaj sredstva v rebalansu zagotovljena.  
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Beti Kumar pritrdi.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2018, vključno s 
pripadajočimi prilogami, po skrajšanem postopku. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 13. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica – prva 
obravnava 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Uveljavitev Zakona o lekarniški dejavnosti (ZLD-1) prinaša veliko sprememb in nalaga uskladitev veljavnega odloka. 
Zaradi obsežnosti sprememb je smiselna priprava novega odloka. ZLD-1 predvideva, da je potrebno uskladiti akte o 
ustanoviti, organiziranost in delovanje javnega zavoda v skladu z določili zakona v roku dveh let od uveljavitve ZLD-1.     
S tem odlokom je potrebno skladno z novo zakonodajo definirati organiziranost izvajanja lekarniške dejavnosti kot 
javne službe na območju Mestne občine Nova Gorica in Občin Brda, Kanal ob Soči, Miren – Kostanjevica, Renče – 
Vogrsko ter Šempeter – Vrtojba.  
Z odlokom se ne ustanavlja nov javni lekarniški zavod, ampak se zaradi številnih potrebnih uskladitev z ZLD-1 predlaga 
sprejem novega odloka. Ker ne gre za ustanavljanje novega lekarniškega zavoda, predhodno mnenje zbornice in 
soglasje ministrstva nista potrebni.   
Z odlokom se spreminja ime javnega zavoda, saj ZLD – 1 uporablja za javni zavod termin javni lekarniški zavod. Slednje 
predlaga tudi Lekarniška zbornica. Predlaga se, da se Javni zavod Goriška lekarna Nova Gorica preimenuje v Javni 
lekarniški zavod Goriška lekarna Nova Gorica.   
 
Cilj odloka je sprejem akta o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica (javnega zavoda), ki 
mora v skladu z 31. členom ZLD-1 vsebovati:  

• ime in sedež ustanovitelja javnega zavoda, dejavnost javnega zavoda, organizacijske enote javnega zavoda,  

• pravice, obveznosti in odgovornosti javnega zavoda v pravnem prometu,  

• določbe o organih javnega zavoda (sestava, pristojnosti in naloge posameznega organa, pogoji in postopki 
njihovega imenovanja, izvolitev in razrešitev), 

• sredstva, ki so javnemu zavodu zagotovljena za ustanovitev in začetek dela, vire, pogoje in način pridobivanja 
sredstev za delo javnega zavoda, 

• obseg premoženja, ki se javnemu zavodu zagotavlja,  

• obseg premoženja javnega zavoda, 

• določbe o odgovornosti ustanoviteljic za obveznosti javnega zavoda in njegovega poslovanja,  

• medsebojne pravice in obveznosti ustanovitelja in javnega zavoda.  
 
Veliko določil, ki jih po veljavnem ZLD-1 mora vsebovati odlok, je bilo prej določenih s statutom.   
 
Glede na zgoraj navedene obvezne določbe, je bilo potrebno odlok dopolniti:  

• z navedbo organizacijskih enot javnega zavoda,  

• s sestavo, pristojnostmi in nalogami posameznega organa javnega zavoda, pogoji in postopki njihovega 
imenovanja oziroma izvolitev in razrešitev,  

• z opredelitvijo sredstev, ki so javnemu zavodu zagotovljena za ustanovitev in začetek dela, vire in način 
pridobivanja sredstev za delo javnega zavoda in 

• z navedbo obsega premoženja, s katerim javni zavod upravlja.  
 
Organi javnega zavoda ostajajo direktor, svet zavoda in strokovni svet. Direktor je hkrati poslovodni organ javnega 
zavda in strokovni vodja, kar pomeni, da je tudi nosilec lekarniške dejavnosti. Direktor je imenovan na podlagi javnega 
razpisa za obdobje 5 let. Poleg pogojev, ki jih mora izpolnjevati za mesto direktorja, mora izpolnjevati tudi pogoje, ki 
jih ZLD-1 določa za strokovnega vodjo. Organ javnega zavoda je tudi Strokovni svet, ki ga ZLD-1 posebej ne 
opredeljuje, dopušča pa možnost, da ima javni zavod tudi druge organe, če so le-ti določeni z odlokom. Strokovni svet 
predvideva Zakon o zavodih (ZZ) in je z odlokom tudi natančno opredeljen.  
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Z odlokom se na novo določa sestavo, naloge in pristojnosti sveta zavoda. ZLD-1 določa, da svet zavoda sestavljajo 
predstavniki ustanovitelja, predstavniki zaposlenih, ki predstavljajo najmanj tretjino članov sveta zavoda, predstavniki 
pacientov, ki jih imenuje ustanovitelj na podlagi javnega poziva in predstavniki ZZZS. Glede na predvideno sestavo 
sveta zavoda se je tako svet zavoda povečal s 13 na 15 članov. 
 
Zakon o lokalni samoupravi predvideva, da lahko občine za izvrševanje posameznih ustanoviteljskih pravic ustanovijo 
Svet ustanoviteljic. Z odlokom je določena sestava skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic – kolegija 
županov, način delovanja kolegija županov ter naloge in pristojnosti.   
 
Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica je obravnavala tudi Statutarno 
pravna komisija, ki je podala nekaj pripomb in predlogov, katere se bo upoštevalo pri pripravi predloga odloka za 
drugo obravnavo. 
 
Silvana Peršoljo zanima, ali je v odloku predvideno, da je direktor zavoda lahko samo oseba, ki je po izobrazbi 
farmacevt.  
 
Beti Kumar pojasni, da to določa 12. člen odloka.  
 
Silvan Peršolja poda predlog, da se pri spremembah statuta oz. odloka upošteva, da se pri imenovanju direktorja 
omogoči poleg strokovnega vodenja tudi poslovna učinkovitost.    
 
Boris Šfiligoj meni, da je v zavodu, z vodstvom dveh direktorjev, premalo zaposlenih.   
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova 
Gorica, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 14 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 

Ad 14. 
 

Priznanja Občine Brda za leto 2018 
 
Predsedujoči predlaga, da se pri obravnavi te točke dnevnega reda seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni 
zapisnik seje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Pri obravnavi točke Ad14 - Priznanja Občine Brda za leto 2018 se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni 
zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad 15. 
 
Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je dne 4. 4. 2018 prejela poziv Sveta zavoda Javni zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za 
imenovanje predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda.  
 
Skladno z Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 27/2009) Zavod upravlja svet zavoda, ki ima 9 članov in ga sestavljajo:   
• 4 predstavniki ustanoviteljice  
• 1 predstavnik delavcev zavoda  
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• 4 predstavniki uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti.  
  
Predstavnike ustanoviteljice imenuje Občinski svet Občine Brda.  
 
Člani sveta na prvi konstitutivni seji izmed sebe izvolijo predsednika sveta, ki vodi svet zavoda in je predstavnik 
ustanovitelja ter namestnika predsednika.  
 
Mandat članov sveta zavoda traja 4 leta ter prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. Člani sveta zavoda so po 
preteku te dobe lahko ponovno imenovani, največ dva krat zapored. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 12. 4. 2018 povabila vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za člane Sveta zavoda Javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 19. redni seji, dne 8. 5. 
2018 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnike 
Občine Brda v Svet zavoda Javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda:  
 
1. Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Neblo 15a, 5212 Dobrovo 
2. Ivan Peršolja, Šmartno 80b, 5211 Kojsko 
3. Lilijana Kastelic, Fojana 31, 5212 Dobrovo 
4. Karlo Passoni, Kojsko 46, 5211 Kojsko 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda imenuje 
1. Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Neblo 15a, 5212 Dobrovo 
2. Ivan Peršolja, Šmartno 80b, 5211 Kojsko 
3. Lilijana Kastelic, Fojana 31, 5212 Dobrovo 
4. Karlo Passoni, Kojsko 46, 5211 Kojsko 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 16. 

 
Imenovanje Občinske volilne komisije za obdobje 2018 – 2022 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Na podlagi Zakona o lokalih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 83/12, 68/17) je 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda dne 22. 3. 2018 objavila Javni poziv za vložitev 
predlogov za imenovanje Občinske volilne komisije.  
 
Občinska volilna komisija je samostojni občinski organ, ki v skladu z ZLV in drugimi predpisi ter splošnimi akti občine 
skrbi za izvedbo volitev in referendumov ter varstvo zakonitosti volilnih postopkov. 
 
Postopek oblikovanja občinske volilne komisije se izvede tako, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja najprej pripravi enotni javni poziv za vložitev predlogov za predsednika in njegovega namestnika ter za 
ostale člane in njihove namestnike.  
 
V 35. členu ZLV je določeno, da občinsko volilno komisijo sestavljajo predsednik in trije člani ter njihovi namestniki. 
Predsednik volilne komisije in njegov namestnik se imenujeta izmed sodnikov ali izmed drugih diplomiranih pravnikov. 
Ostali člani občinske volilne komisije in njihovi namestniki se imenujejo po predlogih političnih strank, drugih 
organizacij občanov v občini ter občanov.  
 
Člani občinske volilne komisije ne morejo hkrati kandidirati na volitvah in ne morejo biti določeni za predstavnika ali 
zaupnika liste kandidatov. Sicer pa ZLV ne določa omejitev za imenovanje ali opravljanje funkcije članov občinske 
volilne komisije. Ne glede na to pa je nezdružljivost funkcij na splošni ravni opredeljena v Zakonu o integriteti in 
preprečevanju korupcije.  
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Pravila o sestavi občinske volilne komisije 
Priporočljivo je, da predsednik in namestnik predsednika občinske volilne komisije nista člana političnih strank oziroma 
da se ne ukvarjata s politiko, kar naj bi občinski svet upošteval pri sprejemanju sklepa o imenovanju občinske volilne 
komisije. Glede ostalih članov občinske volilne komisije in njihovih namestnikov pa je treba upoštevati sorazmerno 
zastopanost po političnih strankah.  
Na podlagi prejetih predlogov Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pripravi predlog za imenovanje 
občinske volilne komisije tako, da upošteva pravilo o sestavi občinske volilne komisije, pri članih in njihovih 
namestnikih pa tudi pravilo o sorazmerni zastopanosti političnih strank. 
 
Občinsko volilno komisijo imenuje občinski svet za obdobje 4 let. Če bo občinski volilni komisiji potekel mandat pred 
prvim rokom za razpis rednih lokalnih volitev, je treba izvesti postopek za imenovanje nove OVK.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 19. redni seji, dne 8. 5. 
2018 in sprejela naslednji predlog sklepa:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da v Občinsko volilno 
komisijo Občine Brda za obdobje 2018 – 2022 imenuje:  
 
- predsednik: Nika Radikon, Kozana 128, 5212 Dobrovo 
- namestnik predsednika: Marjana Erzetič, Medana 23/a, 5212 Dobrovo  
- član: Aleksandra Ušaj, Kozana 122/a, 5212 Dobrovo  
- namestnik člana: Jernej Rehar, Gornje Cerovo 3/f, 5211 Kojsko  
- član: Marija Štekar Rebernak, Hum 68/a, 5211 Kojsko  
- namestnik člana: Oton Zamar, Fojana 14, 5212 Dobrovo 
- član: Rosana Kožlin, Fojana 5, 5212 Dobrovo 
- namestnik člana: Marija Toroš Jakončič, Snežeče 15, 5212 Dobrovo 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Brda 
 

1. V Občinsko volilno komisijo Občine Brda za obdobje 2018 – 2022 se imenuje:  
- predsednik: Nika Radikon, Kozana 128, 5212 Dobrovo 
- namestnik predsednika: Marjana Erzetič, Medana 23/a, 5212 Dobrovo  
- član: Aleksandra Ušaj, Kozana 122/a, 5212 Dobrovo  
- namestnik člana: Jernej Rehar, Gornje Cerovo 3/f, 5211 Kojsko  
- član: Marija Štekar Rebernak, Hum 68/a, 5211 Kojsko  
- namestnik člana: Oton Zamar, Fojana 14, 5212 Dobrovo 
- član: Rosana Kožlin, Fojana 5, 5212 Dobrovo 
- namestnik člana: Marija Toroš Jakončič, Snežeče 15, 5212 Dobrovo 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 17. 

 
Razširitev Odbora za postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd 

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda. 
 
Na 25. redni seji Občinskega sveta Občine Brda, dne 12.9.2017 je bila dana pobuda za postavitev spominskih plošč 
TIGROVCEM iz Brd. Na podlagi 27. člena Statuta Občine Brda in predloga pobudnika je bil sprejet sklep o ustanovitvi 
Odbora za postavitev spominskih plošč Tigrovcem iz Brd. 
Imenovan je bil pet članski Odbor predstavnikov VS Kojsko in Dobrovo, predstavnikov Občine Brda in predstavnika 
VSO. 
 
Z namenom vključitve vseh predstavnikov veteranskih organizaciji v Brdih, se predlaga razširitev obstoječega Odbora z 
naslednjimi  člani: 
1. Dr. Savin Jogan – predsednik društva TIGR Primorske 
2. Žarko Cukjati – predsednik KO ZB Medana 
3. Mitja Močnik – predsednik OZVVS Brda 
4. Milan Zupan – društvo SEVER Primorske 
 
Predlog je podan na pobudo vseh  predstavnikov veteranskih organizacij v Brdih. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o razširitvi Odbora za postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd 
 

1. V Odbor za  postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd se imenujejo:  

− Silvan Peršolja, občinski svetnik  

− Boris Šfiligoj, občinski svetnik, član TIGR in VSO  

− predsednik Vaške skupnosti Dobrovo  

− predsednik Vaške skupnosti Kojsko  

− direktor občinske uprave Občine Brda 

− dr. Savin Jogan – predsednik društva TIGR Primorske 

− Žarko Cukjati – predsednik KO ZB Medana 

− Mitja Močnik – predsednik OZVVS Brda 

− Milan Zupan – društvo SEVER Primorske 
2. Sklep velja do zaključka postavitve spominskih plošč tigrovcem iz Brd.  
3. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 18. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 31. redne seje 

 
Kostja Jelinčič je zgrožen nad prejetim odgovorom v zvezi z ureditvijo dela pločnika na cesti Kojsko - Hum. Zanima ga, 
kdaj bo zadeva dokončno rešena (časovno).   
 
Karla Passonija zanima, ali je bil odgovor, v zvezi z ureditvijo meteornih voda v Gornjem Cerovem, posredovan stranki.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da odgovor stranki še ni bil posredovan, saj občina še ni prejela odgovora s strani inšpektorice.    

 
Ad 19. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Edbin Erzetič 

1. Koliko znaša turistična taksa v sosednjih državah? 
2. Predlaga točko dnevnega reda na naslednji seji – Poročilo Komisije za kmetijstvo.  

 
Boris Šfiligoj  

1. Na novo urejeno križišče v Solkanu - ali lahko občina pri tem kaj posreduje, saj je zelo nepregledno in 
nevarno.  

2. V Vipolžah na parc. št. 871/4 k. o. Vipolže, ki je v lasti Občine Brda je nastalo odlagališče gradbenega 
materiala, kamenja in drevesnih korenin. Zanima ga, kako je to odlagališče nastalo, kdo je odlaganje materiala 
dovolil in kdo je na lokacijo odvažal. Kako se bo nastalo stanje saniralo?   

3. V članku je zasledil, da je Računsko sodišče dalo negativno mnenje tudi zaradi neposrednega nakazila 20.000 
EUR,  moral pa bi biti izpeljan javni razpis.  

 
Anita Manfreda pojasni, da je Računsko sodišče RS Občini brda izdalo mnenje s pridržkom in ni naložilo 
nobenih popravljalnih ukrepov. Računsko sodišče je na svoji spletni strani objavilo poročilo, kjer je vse 
natančno obrazloženo, kje so bile pomanjkljivosti in kako so bile te pomanjkljivosti odpravljene.  
 
Pri omenjenih 20.000 EUR pa je šlo za to, da je bila leta 2015 z ZKD Brda sklenjena neposredna pogodba in s 
tem je občina na njih prenesla 20.000 EUR. ZKD Brda je peljal javni razpis in sredstva razdelil naprej društvom 
znotraj ZKD Brda. To ni bilo v skladu z zakonodajo, kar pomeni, da se mora tudi ZKD Brda prijaviti na javni 
razpis.    

 
Teja Jelina 

1. S strani občana je bila opozorjena, da se na pod nadstreškom na Gradu Dobrovo preprodaja droga (ob koncu 
tedna). Apelira na Občino Brda, da ukrepa pri pristojnih organih.  

2. Občinski svetniki so bili preko elektronske pošte seznanjeni v zvezi z dogajanjem v Briški hiši v Šmartnem. 
Predlaga, da se svetnike o tem kaj več seznani.   
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Karlo Passoni 

1. Občinski upravi predlaga, da se obrne na ponudnike mobilnih, internetnih in televizijskih storitev v Brdih ter 
pridobi informacijo, kakšna je pokritost in kako jo nameravajo izboljšati. Uporabniki ugotavljajo, da je hitrost 
prenosa podatkov čedalje slabša.  

2. V Kojskem na vhodu v župnišče je nameščen defibrilator. Predlaga, da se namesti vidna tabla, ki bo opozarjala 
nanj in pregleda ter zamenja škatla, v kateri se aparat nahaja.  

3. Ker na njegova večkrat zastavljena vprašanja, kdaj naj bi bila zgrajena obvoznica Kojsko, še ni prejel pisnega 
odgovora, so v Kojskem ustanovili civilno iniciativo »Za Kojsko gre«.  
Podpisniki, navedeni v priloženem seznamu, zahtevajo:  

• da Občina skupaj z Direkcijo RS za infrastrukturo poda jasen pisni odgovor, kaj se dogaja z obvoznico 
Kojsko; 

• da se v sodelovanju z ustrezno službo opravi štetje prometa skoz Kojsko in vpliv prometa na vas.  
 

 
 

Ad 20. 
 

Realizacija sklepov 30. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 20. 50.    
 
 
     Zapisničarka                                     Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                 Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


